
Referat af generalforsamling den 12. marts 2024 
Grundejerforeningen Allerød Villapark 

Mail: alleroed@villapark.dk  
www.villapark.dk 

 
Fremmøde fra 9 parceller – alle veje var repræsenteret ((HA = Havebovej, AK = Akelejevej, VI = Violvej, CY= 
Cypresvej) 

Sted: Loungen, Allerød Idrætspark, Møllemosevej 5, 3450 Allerød 

Referent: Kasper Weilbach (VI 34)   

1. Valg af dirigent 
Per Møller (HA18) blev valgt og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år  
Fremlagt af formand Jim Koldborg (CY2). Godkendt uden bemærkninger.  
  

3. Aflæggelse af regnskabet for 2023  
Fremlagt af Vignir Isberg (CY1). Regnskabet er underskrevet af revisor samt alle medlemmer af 
bestyrelsen.  

-Der blev spurgt ind til den kontante kassebeholdning, der ifølge vedtægterne ikke må 
overstige 2000 kr. Den kontante kassebeholdning er p.t. på 0 kr.  
 

4. Rettidigt indkomne forslag  
Ingen indkomne forslag 
 

5. Fremlæggelse af budget og bekræftelse af kontingent for 2024 
Budgetet blev fremlagt af kasser Vignir Isberg (CY1) Budgettet er godkendt. 

-Bestyrelsen indstillede til generalforsamlingen, at kontingentet fastholdes på 1.100 kr. for 
2024. Vedtaget 
-Der blev spurgt ind til om der ikke kommer renter på grundejerforeningens indestående 
kontobeholdning. Dette skulle der gøre, men det vides endnu ikke hvad renterne vil beløbe 
sig til i løbet af 2024, og fremgår derfor ikke af budgettet.    
 

6. Valg formand jfr. §12 
Jim Koldborg (CY2) blev genvalgt 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter, jfr. §12 
Anette M. Thomsen (AK31) blev genvalgt.  
Jannick Thøgersen (AK 35) blev valgt ind som medlem af bestyrelsen.  
Der var ingen der ønskede at stille på til posterne som suppleanter. Der er derfor fortsat to vakante 
suppleant poster i bestyrelsen.  
 

8. Valg af 2 revisorer  
Jens Thomsen blev genvalgt. 
Steen Geil Lyngby blev valgt som anden revisor. 
  

9. Valg af 2 revisorsuppleanter.  

http://www.villapark.dk/


Finn Knudsen blev genvalgt.  
Der var ingen andre der ønskede at stille på til posten som revisorsuppleant og der er derfor fortsat 
en vakant post. Bestyrelsen opfordre interesserede til at melde sig.  
 

10. Evt.  
-Der bliver spurgt ind til om der er nogle planer for fældning af de store fyrtræer på 
Akelejevej, som efter det seneste års megen nedbør og blæst, skaber noget utryghed i 
forhold til deres størrelse. Forholdet bliver taget op på næste bestyrelsesmøde.   
 

 


